
 
23-10-18  Protokoll digitalt styrelsemöte  kl  19.30 – 21.00 
 
 
 
Närvarande: 
 Frida Tjernberg 
 Josefine Cuevas Brodd 
 Kerstin Hägglund  
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Bane 
 Marie Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Richard Klein 
             
Anmält förhinder 
 Lars Appelin 
 Bisse Falk 
 
 
§1 Mötet öppnas 
 Frida Tjernberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av sekreterare och justerare  
 Till sekreterare valdes Kerstin Hägglund och till justerare Johanna Winejo-Larsson. 
 
§4 Föregående protokoll – 230920 
 Inget att kommentera. 
 
§5 Inkomna handlingar: Inkomna handlingar:     
 230925 - Digitala medlemskort och information via länk 
 230925 - Icke hänvisning 

230929 - Medlemsavgifter för 2024  
 
Efter en kort diskussion beslöt styrelsen  att DSR ska ha oförändrade medlemsavgifter 
och avgifter för uppfödarregistret under 2024. Maria B meddelar beslutet till SKK. 
     
231010 – Beslut från disciplinnämndens sammanträde 
231010 – Kartläggning om tandhälsa med detaljinfo om ras 



231012 – Inbjudan till möte angående röntgenavläsning 
 
§6 Ekonomi 

Lars Appelin hade vi mail informerat om det ekonomiska läget vilket fortfarande är 
stabilt.  

 
§7 Styrelsefrågor från;  

•  Aktivitetskommittén 
Johanna berättade att man just nu diskuterar adventskalendern och tidpunkt för 
nästa års läger.  
 
Cupen: Johanna meddelade att samtliga tillfrågade domare inom de arbetande 
grenarna tackat ja till att delta på nästa års Cup. Även ringsekreterare är bokade.  
 
Maria B meddelade att den först tillfrågade utställningsdomaren dessvärre har 
förhinder att delta, varför Maria kommer att tillfråga ytterligare en domare. 
 
Monter hundmässan:  Frida har bokat monterplats på Hundmässan i december. Vi 
kommer att dela in dagarna i 3 olika pass, varför vi behöver minst 6 personer/dag  
med hundar som kan representera DSR på ett bra sätt. Frida kommer också att se 
till att det finns folk på plats som kan bygga montern.  

 
•  Avelskommittén 

 Maria L informerade om läget inför uppfödarmötena den 28.10.  
17 personer är anmälda till Göteborg, 23 till Stockholm och ca 8 – 10 personer till 
Sundsvall. Ett välkomstmail kommer att skickas ut till deltagarna på fredag.  
 
En avelskonferens kommer att anordnas av SKK den 10-11.2.24. Beslöts att anmäla         
samtliga ledamöter i Avelskommittén  men i mån av platsbrist prioriteras nya 
ledamöter. Gäller endast ledamöter som deltar i Avelskommitténs arbete även 
under 2024. 

 
•  Mentalgruppen 

Maria Bane berättade att redovisningen av enkäten rörande mentalitet, nu ligger på    
hemsidan. Mentalgruppen inom SSPK kommer att göra en enkät rörande kastrering 
under nästa år. 

 
•  Hälsogruppen 
        Inget särskilt att rapportera. Fokus ligger på uppfödarmötena. 

 
• Medlemstidningen 
      Tidningen har nyss skickats ut till medlemmarna per mail. 

 
 
 
 
 



§8   Förtjänsttecken och uppfödarmedaljer 
DSR förslag till  förtjänsttecken och uppfödarmedaljer ska vara SSPK tillhanda senast 
den 31 oktober. Beslöts att vi alla funderar över vilka vi vill nominera och skickar in 
eventuella förslag med motiveringar till styrelsen senast den 25.10. Därefter tar vi 
beslut om vilka förslag vi ska skicka in till SSPK. 

 
§9 Sponsorer 2024 

Vi har ännu inte fått klart med några sponsorer till våra olika aktiviteter under 2024. 
Johanna och Josefine har tagit fram ett brev rörande förfrågan om sponsring som ska 
skickas till företag och organisationer. Beslöts att samordna förfrågningarna genom att 
alla i styrelsen skickar sina förslag om lämpliga företag att kontakta, till Johanna. 
Johanna och Josefine gör sedan ett massutskick via mail.      
       

§10 Årsmötet 2024  
Maria B har tagit fram en tidplan för vad som behöver göras till årsmötet. I tidplanen 
framgår vilka handlingar som ska tas fram t ex verksamhetsberättelse, verksamhetsplan 
för de olika arbetsgrupperna, budget mm och vem/vilka som är ansvariga för att ta 
fram dessa handlingar.  
Beslöts att förslag till alla handlingar ska vara klara för diskussion på styrelsemötet den 
11 december.  
Beslöts även att Frida kontaktar extern ordförande för årsmötet. 

 
§12 Övriga frågor  

Årets hund 
Konstaterades att underlaget för att ansöka om Årets hund kan förbättras och 
förenklas. Beslöts att Johanna och Josefine tar fram ett förslag hur man kan förändra 
statuterna för både arbetande hundar och utställningshundar. 

         
§13 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum onsdagen den 15 november. 
 
 Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
Mötesordförande      Justerare 
 
 
 
Frida Tjernberg       Johanna Winejo-Larsson 
 
  


